
PROTOKÓŁ Nr XL/2023
 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska

z dnia 22 czerwca 2023 roku.

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych

Obecni radni: 15 radnych wg załączonej listy obecności.

Obecni sołtysi: 7 sołtysów wg załączonej listy obecności.

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Mał-
gorzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radni Powiatowi.

Porządek obrad: 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne,
1) stwierdzenie quorum;
2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji;
3) ustalenie porządku obrad.
2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym:
1) Wójta Gminy,
2) Przewodniczącego Rady Gminy.
3. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Komarówka Podlaska  za 2022 r.
1) debata nad raportem o stanie gminy;
2) głosowanie nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania.
4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Wójta Gminy wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu gminy Komarówka Podlaska za rok 2022;
1) wystąpienie Wójta Gminy;
2)  przedstawienie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Lublinie
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Komarówka Podlaska za rok 2022;
3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wykonania budżetu za rok 2022;
4) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy;
5)  przedstawienie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Lublinie
o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka
Podlaska;
6) dyskusja;
7) podjęcie uchwał w sprawie:
a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy
Komarówka Podlaska z wykonania budżetu Gminy za 2022 rok,
b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wykonania budżetu
Gminy za 2022 rok.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1)zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Komarówka
Podlaska  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego na rok 2023
2)zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu;
3)zmiany wieloletniej prognozy finansowej;4)zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Zamknięcie obrad.
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Ad. 1.1
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Otworzyła XL Sesję Rady Gminy Ko-
marówka Podlaska. Poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady Gminy Komarówka Podlaska jest
zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym.
Złożyła wyrazy współczucia Panu Tomkowi Klimiukowi z powodu śmierci mamy. Powitała ze-
branych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał,
ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 15 Radnych.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imię status

1 Bylicki Andrzej obecny

2 Golanko Stanisław Paweł obecny

3 Ilczuk Sławomir obecny

4 Klimiuk Tomasz obecny

5 Krupska Joanna Genowefa obecna

6 Lisiecki Jakub obecny

7 Magier Tadeusz obecny

8 Orłowski Wiesław obecny

9 Sałuch Sebastian obecny

10 Siwiński Janusz obecny

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny

12 Weremczuk Tomasz obecny

13 Wiszniewski Zbigniew obecny

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna

15 Żukowski Błażej obecny

obecni 15

wszyscy 15

procent 100,00 %

Kworum zostało osiągnięte

Ad. 1.2. Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostat-
niej sesji był wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protoko-
łu bez odczytywania. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do protokołu.
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Uwag nie zgłoszono.

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2023 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA
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15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty
jednogłośnie.

Ad 1.3. Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia 
porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi do 
porządku obrad?

Uwag nie zgłoszono.

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto.

data 22 czerwca 2023 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA
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7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  Stwierdzam, że porządek obrad został
przyjęty jednogłośnie.

Przyjęty porządek obrad: 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne,
1) stwierdzenie quorum;
2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji;
3) ustalenie porządku obrad.
2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym:
1) Wójta Gminy,
2) Przewodniczącego Rady Gminy.
3. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Komarówka Podlaska  za 2022 r.
1) debata nad raportem o stanie gminy;
2) głosowanie nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania.
4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Wójta Gminy wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu gminy Komarówka Podlaska za rok 2022;
1) wystąpienie Wójta Gminy;
2)  przedstawienie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Lublinie
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Komarówka Podlaska za rok 2022;
3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wykonania budżetu za rok 2022;
4) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy;
5)  przedstawienie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Lublinie
o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka
Podlaska;
6) dyskusja;
7) podjęcie uchwał w sprawie:
a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy
Komarówka Podlaska z wykonania budżetu Gminy za 2022 rok,
b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wykonania budżetu
Gminy za 2022 rok.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
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1)zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Komarówka
Podlaska  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego na rok 2023
2)zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu;
3)zmiany wieloletniej prognozy finansowej;4)zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. 2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym.

Ad. 2.1
Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Gmina otrzymała dofi-
nansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na budowę drogi w Przegalinach Małych 92
000 zł dofinansowania, koszt planowany 154 000 zł. Ogłosiliśmy przetarg na dostawę kompute-
rów do Urzędu Gminy z oprogramowaniem w ramach tego projektu Cyfrowa Gmina koszt 100
000 zł. Wykonywany jest remont budynku świetlicy w Derewicznie, tutaj pracę trwają. Jest wyko-
nywana rewitalizacja terenu przy pomniku w Komarówce Podlaskiej.  Odebraliśmy część prac
związanych z budową wodociągu w ramach pierwszej edycji Polskiego Ładu i wystąpiliśmy już
do banku Gospodarstwa Krajowego o pierwszą płatność. W tym tygodniu planowana jest dostawa
instrumentów muzycznych do utworzenia orkiestry. Przez Stowarzyszenie ten projekt jest realizo-
wany. Zakończono remont Swietlicy wiejskiej w Walinnie. Ochotnicza Straż Pożarna Przegaliny
Duże  otrzymała  dofinansowanie  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  na  zakup
ubrań specjalistycznych 15 000 zł, resztę trzeba będzie dołożyć i zakupić umundurowanie. W ra-
mach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej też gmina otrzymała 3 000 000 zł, jutro jadę podpisać
umowę spółki w ramach tych samorządów, które przystąpiły do tego i tutaj planowany jest po-
dział tej działki ogródkowej w kierunku Derewiczny, żeby wydzielić 20 arów działki i wtedy na
tych 20 arach, żeby zacząć ewentualnie budowę tych mieszkań segmentowych. Odbywa się piel-
grzymka samorządowców i bitwa regionów dla kół gospodyń w Komarówce Podlaskiej. Brałem
udział w posiedzeniu Związku Gmin Północno-Zachodniej Lubelszczyzny w Adamkach, tam było
generalnie  absolutorium  dla  Zarządu.  Takie  absolutorium  również  było  w  Międzygminnym
Związku Komunalnym z siedzibą w Parczewie, ten związek jest, jak wiemy w trakcie likwidacji
ale dwa przetargi się odbyły i nikt nie przystąpił do zakupu tej nieruchomości w Parczewie, więc
dalej cały nasz związek trwa, dopóki nie sprzedamy, nie podzielimy majątku to nie możemy do-
kończyć likwidacja tego Związku. Prowadziłem bieżące sprawy przyjmowałem interesantów.
 
Ad. 2.2
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję, tak krótko pełniłam dyżury,
uczestniczyłem  w  komisji  oświatowej,  rewizyjnej  i  budżetowej,  odpisywałam  zaproszenia,
uchwały. Dziękuję.

Ad. 3. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do rozpatrzenia Raportu
o stanie Gminy Komarówka Podlaska za 2022 rok. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, Raport każdy z Państwa miał możliwość odczytać. Raport
wynika  z  obowiązku  jaki  nakłada  na  nas  ustawa  o  Samorządzie  Gminnym.  Ten  raport
ma zawierać informację o realizacji polityk, strategii, realizacji uchwał rady gminy i ewentualnie
budżetu obywatelskiego. U nas budżetu obywatelskiego nie było, więc generalnie skupiamy się na
tych dwóch punktach. Raport zawiera informację ogólne czyli  powierzchnia Gminy, tutaj jest
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przedstawione,  że  mamy  13  jednostek  pomocniczych  tyle  samo  sołectw.  Mamy  podaną  po-
wierzchnię poszczególnych sołectw. Gmina jest typowo rolnicza 67% gruntów jest wykorzysty-
wana na cele rolnicze, ale 22 to są lasy i grunty leśne. Dalej mamy tablelarycznie pokazane jak
wyglądają tutaj klasyfikacja bonitacyjna gruntów i struktura gospodarstw rolnych. Mamy tych go-
spodarz 2121, potem jest jak są podzielone nasze użytki rolne. Mamy 168 podmiotów gospodar-
czych prowadzonych przez osoby fizyczne i tutaj są rozbite w jakich kategoriach ta działalność
jest prowadzona. Dalej mamy bezrobocie 103 osoby są zarejestrowane jako osoby bezrobotne.
Dalej mamy pokazaną gęstość zaludnienia, gęstość nie jest akurat duża 31 osób na kilometr kwa-
dratowy, to jest tabelarycznie pokazane jak to się rozkłada w poszczególnych miejscowościach.
Następna tabela to pokazuje nam liczbę ludności od roku 2014 do 2022 jak ta liczba ludności nam
spada. W tym okresie i zmniejszyła się o 450 osób to jest akurat duży spadek. Dalej tabelarycznie
mamy przedstawione zameldowanie i wymeldowaniem, ostatni rok pod tym kontem, jest dobry,
bo zameldowało się o 74 osoby więcej, niż wymeldowało. Z kolei następna tabela urodzeń i zgo-
nów nie jest taka optymistyczna, pokazuje, że były na rok 2022 32 urodzenia 61 zgonów czyli
wynik minus 29 osób na samych urodzeniach i zgonach. Tendencja taka już była, poprzednie 2 la-
ta były tylko takie mocniejsze 2020 pod kątem zgonów większa ilość i 2021. Dalej mamy ilość
osób w okresie produkcyjnym, przedprodukcyjnym i poprodukcyjnym. Dalej mamy budżet gminy
uchwalony 29 grudnia na rok 2022, był zmieniany aż 32 razy. Czy 31? Mam napisane 32, fak-
tycznie bo jest 31 propozycji, czy wynika z pomyłki jakieś? Dużo tych zmian było przyjmowa-
nych zarządzeniami, uchwałami, bo musieliśmy reagować na te wszystkie sprawy jakie się działy
w trakcie w trakcie 2022 roku od tamtego dużo było, ale dochody były wykonane 28 523 000 zł
wydatki 26 000 000 zł, płaciliśmy kredyt. Kredytu nie zawieraliśmy w tym roku. Dużo było na
zadania zlecone to wynikało z tych rozmaitych zadań jakie na nas były nakładane w trakcie roku:
dodatek węglowy i osłonowy, peletowy te wszystkie dodatki spowodowały, ze budżet po stronie
zadań zleconych był bardzo bardzo wysoki. Sytuacja finansowa na koniec roku 2022, do spłaty
pozostało 5 194 271 zł kredytu. Jak wiecie nie był zawierany tylko składany. Dalej mam przesta-
wione te zadania i wydatki inwestycyjne i zadania objęte wieloletnią prognozę finansową: Moda
na Seniora to w trakcie, to o tym pamiętamy co było, remont budynku i prowadzenie Klubu Se-
niora. Efektywne Wykorzystanie Dziedzictwa Kulturowego: Izba Regionalna, Organistówka, re-
mont budynku Gminnego Centrum Kultury i wyposażenie. Budowa Remizy w Wólce Komorow-
skiej.  Modernizacja Szkoły w Walinnie,  to takie małe zadanie.  Budowa sieci wodociągowych
Przegaliny Duże. Gminna oczyszczalnia ścieków i przydomowe oczyszczalnie to z PROW-u i
Funduszu Inicjatyw Lokalnych. Budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Komarówka ulica
Polna. Przystąpiliśmy już w poprzednim roku do I edycji Polskiego Ładu, czyli wodociąg, tam
otrzymaliśmy promesę na 7 112 000 zł, po przetargu ta wartość zadania wyniosła 9 796 000 zł.
Na sesji jeszcze będziemy zwiększyli na skutek już wykonania konkretnej dokumentacji projekto-
wej  i  z  poznania konktetnych tras przebiegu i  sieci  przyłączy.  Okazało się,  że trzeba jeszcze
zwiększyć to zadanie, o czym pewnie jeszcze powiemy przy okazji zmian budżetowych. Rządowy
Fundusz Polski  Ład II  edycja,  to  są  drogi,  tu  jesteśmy po przetargu,  wykonawca jeszcze nie
wszedł na wykonywanie tej inwestycji prawdopodobnie w lipcu będzie to realizowane. Jesteśmy
w trakcie zmiany studium i planu zagospodarowania przestrzennego, rewitalizacja projektu Labo-
ratoria Przyszłości, to szkoła zrealizowała, też jest opisane co zostało zakupione, 100% środków
pozyskanych.  Opracowanie ponadlokalnej  Strategii  Rozwoju z  Powiatem i  prawie wszystkich
gminami powiatu radzyńskiego, taka strategia została opracowana. Opracowanie Gminnego Pro-
gramu Rewitalizacji w trakcie jesteśmy opracowania tego dokumentów. Pamiętacie Państwo wy-
znaczone zostały te obszary zdegradowane, które podlegają podlegają rewitalizacji. Dalej mamy
zakup i dystrybucja węgla, to zadanie zlecone było, mieszkańcy składali wnioski tych wniosków
wpłynęło 332 na 661 ton ale zakupiliśmy 389 ton i wciąż jeszcze zostało, jak na  poprzedniej sesji
mówiłem, przystąpiliśmy do tej sprzedaży końcowej, ale jeżeli ktoś jest zainteresowany to może
ten węgiel kupować. Mała Architektura to w ramach LGD Zapiecek tutaj w Komarówce i Przega-
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linach Dużych place zabaw. Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych, 750 000 pozyskaliśmy z te-
go takie drobniejsze rzeczy to jest budowa hydrantu z Brzozowym Kącie, dokumenty na moderni-
zację dróg gminnych to na tą II edycję Polskiego Ładu musieliśmy wykonać całą dokumentację to
jest kwota 48 000, remont drogi gminnej Żelizna to robiliśmy wspólnie z  Nadleśnictwo Między-
rzec Podlaski, Zakupiliśmy ten mini traktorek do odśnieżania i do koszenia, w tym roku kosiarka-
została zakupiona, to służy do tych prac gospodarczych, maszt, który tutaj stoi pod Urzędem Gmi-
ny, modernizacja budynku OSP Przegaliny Duże 49 000 zł, modernizacja budynku OSP Żelizna
54 000 zł, zakup kosiarki do traktorka do OSP Kolembrody 14 000 zł, zakup pralki przemysłowej
OSP Komarówka 29 to powiązane też z zakupem ubrań specjalistycznych, które muszą być prane,
konserwowane w takiej pralnicy i to kosztowało 29 000 zł. Dalej mamy zakup autobusu do prze-
wozu osób niepełnosprawnych, tu jesteśmy po przetargu, wykonawca zgodnie z podpisaną umo-
wą miał czas do końca maja, żeby ten autobus dostarczyć, wystąpił o przedłużenie terminu do
końca czerwca. Ja się na to nie zgodziłem, pozostaje dalej wykonawca w zwłoce, poinformowany
został o karach umownych, że mu są naliczane i dalej tego autobusu nie mamy. Wystąpiliśmy do
do PEFTON-u o możliwość przedłużenia tej dotacji żeby jej nie nie stracić ewentualnie No i dalej
Czekamy na rozwój w tej wypadków Tak czy inaczej ta sprawa nie wygląda jakoś bardzo Opty-
mista to trzeba chyba jasno sobie powiedzieć tutaj dokumentacja była wykonana na modernizację
naszej oczyszczalni ścieków wraz z budową farmy fotowoltaicznej fotowoltaicznej modernizacja
budynku regionalnej izby w kolembrodach to kwota 109000 zł dalej mamy cyfrowa gmina to te-
raz realizujemy projekt taki dostępna gmina byli zniesienie barier architektonicznych dla osób
niepełnosprawnych Jesteśmy w trakcie realizacji mamy na to 100000 ten pierwszy etap i jest co
innego w trakcie wykonywania tutaj to co mówiłem te sprawy rewitalizacyjne i instrumenty dla
orkiestry dętej to załatwiamy przez Stowarzyszenie Nadzieja i Przyszłość niebo Stowarzyszenie
może otrzymać 100% kosztów kwalifikowanych dofinansowania gmina by miała 67% budżetu
obywatelskiego Tak jak mówiłem nie był dalej mamy informacje o stanie Mienia Komunalnego
jest rozpisane po prostu na poszczególne miejscowości ile mamy ile mamy jakich budynków Ja-
kiego Jakiego jakiego imienia dalej mam informacje o realizacji polityk No Główna Polityka to
jest strategia rozwoju naszej gminy na lata 2016 do 2023 roku to realizujemy jakby cały czas
przez wszystkie nasze działania i przez te działania inwestycyjne i przez te działania kulturalne i
przez oświatę generalnie Żeby zrealizować misję i wizję tej strategii ona jest taka żeby ludziom
żyło się lepiej i po prostu i te wszystkie działania które wykonujemy zapisane nie będę tego tutaj
już przyjechał bo to byłoby to byłoby za długo Każdy kto chce a może może do tego sięgnąć z ta-
kich rzeczy które nie były wyjątkowe w roku w roku poprzednim to było przyjmowanie uchodź-
ców przyjmowanie uchodźców czyli ta ustawa o pomocy obywatelem Ukrainy w związku z je-
stem zbrojnym nałożyła na nas obowiązki zorganiz waliśmy tutaj miejsca pobytu stałego w remi-
zie i mnie w domu w domu dziecka przyjmowali dalej mamy tych uchodźców rozliczyliśmy oraz
dla tych osób prowadzony był też dofinansowania które przyjęły wiele własnych do własnych do-
mach nad oczywiście pieniądze były te pieniądze rządowe i te pieniądze zostały rozliczone takie
ale też tak samo które też pojawiły się pierwszy raz bo tego nie przedmiot to tak jak powiedziałam
dodatek węglowy Szanowni państwo 948 świadczenie zostało wydanych Zobaczcie jakie to jakie
to są liczby tyle osób trzeba było tutaj przyjąć zweryfikować to i przyznać przyznać że pieniądze
wystąpić  o  pieniądze rozliczyć Pieniądze rozksięgować te  pieniądze olbrzymia praca  dodatek
osłonowy 790 świadczeń co dwa niezależne dwa niezależne to nie było razem bo to nie było ra-
zem wypłacany i potem jeszcze był dodatek do pelletu do drewna też ilość już proszę też 100 160
i tak dalej dodatek elektryczny dwa świadczenia To spowodowało że tej pracy w tym roku 2022 w
mieliśmy Chcieliśmy żeby świadczenia były wypłacane bardzo szybko żeby ludzie nie czekali i to
chyba w miarę szybko szło u nas tak w porównaniu nawet z innymi gminami i tutaj naprawdę
zboza  praktycznie
bardzo wielu osób z urzędu gminy żeby to żeby to było w sprawie wypłacona jeszcze w trakcie
zmieniały się podstawy prawne ustawy się zmieniały pamiętacie państwo Ile było z tym ile było z
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tym galimatias to dalej mamy opisaną działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej tutaj
też może już nie będę tego nie będę tego czytał dalej działalność Kultury bo u nas kulturę prowa-
dzi te działania jednostka do tego powołana czyli Gminny Ośrodek Sportu to to jest ich ich zada-
nie tutaj. Dalej mamy taki dokument studium uwarunkowań i kierunków z nią przestrzennego tu-
taj to jakby na bieżąco jesteśmy po tym informowani, bo w tych dokumentach i w planie zagospo-
darowania przestrzennego No myślę że Staramy się jako jako gmina wychodzić naprzeciw tym
potrzebom które zgłaszają mieszkańcy to reagować jakoś w miarę szybko szybko to jest pojęcie
oczywiście względne bo procedura jest bardzo długa do o tym o tym dobrze wiemy I też jest ona
kosztowne bo te pieniądze przeznaczamy na to i ona teraz jest w trakcie i studium i plan w zakr
sie i fotowoltaiki i działalności i działalności Gosp lokalny program rewitalizacji dla gminy Ko-
marówka Podlaska też taki program Mamy On jest w trakcie wykonywania programu ochrony
środowiska tego nie mamy Środowiska realizujemy Generalnie to jest tak też opisane poprzez tą
działalność związana z zagospodarowaniem odpadów i mamy tutaj opisane jak minie ale ten stru-
mienia odpadów jest podzielony jakie mamy od zyski i ile ile jakich ile jakich odpadów produku-
jemy tutaj tak no ta liczba objęta na 3232 osoby ile deklaracji wpływają na liczbę 4200 zameldo-
wanych  osób  czyli  1000  osób  jakby  jest  tutaj  z  tego  wynika  które  które  są  osoby  są
są  zameldowane  dalej  strategia  rozwiązywania  problemów  społecznych  ona  jest  generalnie
tutaj przez Ośrodek Pomocy Społecznej realizowane też opisane są działania tabelarycznie przed-
stawione gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkohol wych w przeciwdzi
łaniu narkomanii to co rok państwo w V je są też realizowany raczej raczej pozytywnie nie ma ja -
kiś większych do tego do tego uwag gminny program przeciwdziałania przemocy to tak samo jest
działa tutaj zespół interdyscyplinarny do niej na bieżąco Jak wpływają karty No to podejmuj ten
zespół podejmuje podejmuje działania kolejny program współpracy Komarówka z organizacjami
pozarządowymi  No  to  też  co  roku  jest  tutaj  współpracujemy  ze  stowarzyszeniem nadzieja  i
przyszłość poprzez te konkursy otwarte i realizują te zlecane zadania 

program  Opieki  nad  Zwierzętami  co  roku  uchwalany  Opiniowany  tak  samo
wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy to mamy opisane zasady
i  Ile  mieszkań  mamy  jak  to  jak  to  wygląda  Ewidencja
Zabytków  również  mamy  taką  gminą  intencję  zabytków  czyli  zawiera  Karpiel
prac  konserwatorskich  w  drzewostanie  leily  byłoby  to  też  taki  problem
mamy  your  jest  wykonywany  w  tamtym  roku  również  były  tam
zabiegi  pielęgnacyjne  i  nasadzenia  program  nad  zabytkami  takie  trzyletnie  czteroletnie
Przepraszam  program  też  mamy  uchwalony  i  go  systematycznie  realizujemy  w
te  możliwości  które  mamy  finansowe  to  w  ramach  tych  możliwości
to  realizujemy  teraz  jak  wiecie  państwo  też  Złożony  został  wniosek
do  polskiego  ładu  do  tej  kolejnej  edycji  na  remont  zabytków
kwota  prawie  1000000  zł  z  przeznaczeniem  na  dotacje  dla  parafii
które  u  nas  w  które  u  nas  z  funkcjonują  panie
tylko  pracę  program  ochrony  jest  dobre  spuchnie  tylko  prace  konserwatorskie
ale  tak  jak  cała  działalność  i  kulturalna  Nie  która  prowadzi
do zachowania tego dziedzictwa kulturalnego strategia elektromobilności Ona została wykonana
natomiast  jeszcze  nie  jest  może  być  wykonywana  nie  ma  na
to  funduszy  będą  fundusze  No  to  będziemy  będziemy  to  to
realizować  tak  jeszcze  jest  program  posiłek  w  szkole  i  w
po  korzystało  z  tego  dwie  osoby  w  poprzednim  w  poprzednim
roku  uchwały  Rady  Gminy  9  sesji  rady  gminy  52  uchwały
uchwały  na  bieżąco  są  albo  wykonywane  bo  one  trwają  ich
wykonanie  bo  niektóre  są  takie  które  obowiązują  na  dłuższy  czas
i  je  wykonujemy  jakby  na  na  codzień  dalej  mamy  opisane
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oświata  w  domu  mamy  szkołę  podstawową  i  Liceum  Ogólnokształcące  Szkoła
Podstawowa  w  bralinie  powstała  szkoła  Świętego  Tomasza  w  brzozowym  koncie
tam  udzielamy  dotacji  bo  wprowadzona  przez  podmiot  nie  będący  jednostką
samorządu samorządu terytorialnego kultura Gminne Centrum Kultury Biblioteka Publiczna te
zadania  te  zadania  prowadzi  też  jest  opisane  i  czytelnictwo  i
to  co  w  dziedzinie  Kultury  było  robione  dalej  mamy  Pomoc
Społeczna  mamy  do  tego  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  nasz  gminny  ośrodek
w  ramach  tego  jest  prowadzony  na  zasadzie  porozumienia  warsztat  bo
już  kończę  warsztat  na  który  generalnie  otrzymujemy  potrzebujemy  dotacje  z
pfron-u  a  a  resztę  resztę  to  poprzez  powiat  my  dokładamy
my  jako  gmina  dalej  sport  rekreacja  z  wymieniona  mamy  tutaj
wymienionych  zaplecze  jakie  mamy  no  i  tutaj  na  dotacja  udzielone
dla  klubu  sportowego  azbud  Komarówka  Podlaska  i  to  chyba  tyle
tak  telegraficznym  naprawdę  skrócie  Szanowni  państwo  Jeżeli  są  jakieś  pytania
to  proszę  bardzo  panią  sekretarz  czy  jest  autorem  tego  to
będziemy próbować odpowiadać informacji i może przypomnieć 

Raport o stanie Gminy Komarówka Podlaska za 2022 rok stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 3.1
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję Panu Wójtowi. Otwieram de-
batę nad raportem o stanie gminy.

Radny Pan Andrzej Bylicki – Dodatkowe przyłącza około 30 sztuk, to rozumiem, że jest linia
główna, a ile jest podłączonych? 

Wójt Gminy – Linia główna jest zbudowana na całości. Chęć wyraziło 47 osób. Posesji jest 79 i
jeśli ktoś, w trakcie, zechce się przyłączyć na etapie wykonania, to dokumentację będzie miał wy-
konana i wykonawca ma obowiązek go przyłączyć w tej samej cenie co te 47. Na razie nie jest
zbyt duże zainteresowanie.

Radny Pan Andrzej Bylicki – Polski Ład te 9 mln, czy to gotówka i czy potrzebny udział wła-
sny?

Wójt Gminy – Polski Ład to najpierw otrzymujemy promesę w Banku Gospodarstwa Krajowego,
wtedy możemy ogłaszać przetarg. Drogi mają dofinansowanie 95%, 5% to wkład własny. Jeżeli
byłyby w tej kwocie, bo program daje tylko tę kwotę.

Radny Pan Andrzej Bylicki – Dokumentacja na pałac w Żeliźnie. Czego dotyczy?

Wójt Gminy – Na razie była inwentaryzacja i wstępna koncepcja remontu uzgodniona z konser-
watorem. Gdyby były w przyszłości środki, żeby pałac zrewitalizować. Ale to nie w najbliższej
przyszłości, bo teraz ciągną się nam jeszcze duże inwestycje wodociąg i drogi. Czeka nas jeszcze
duża modernizacja oczyszczalni ścieków i przesuwa się remont Szkoły Podstawowej w Koma-
rówce.
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Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Jeśli nie dojdzie do realizacji wodociągu przegalińskiego,
to pieniądze zwracamy? A może samą linię a później przyłączać?

Wójt Gminy – Wniosek napisaliśmy na budowę sieci i przyłączy. Nie ma możliwości dużej mo-
dyfikacji. Jeśli Rząd dopuści pewną zmianę tego projektu, to byłoby dobrze. Może też być dofi-
nansowanie między przetargiem a dotacją. Mamy dofinansowanie 7 mln. 100, a koszt przetarg 11
mln. 800. Na chwilę obecną nie jesteśmy w stanie tego zrobić. Musimy też mieć na uwadze, że
koszty bieżące cały czas rosną i energia elektryczna i ogrzewanie i wynagrodzenia. Na wydatki
bieżące będzie potrzebna większa kwota.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – To nie jest wodociąg przegaliński, to ten
na całą gminę.

Innych pytań nie zgłoszono.

Ad. 3.2
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do głosowania nad udzie-
leniem wójtowi wotum zaufania.  Proszę Przewodnicząca Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i
Spraw Społecznych o opinię.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani Edyta
Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała projekt uchwały nad udziele-
niem wójtowi wotum zaufania.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wójtowi wotum zaufania.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
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1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani  Joanna Krupska –  Stwierdzam,  że  uchwała  w sprawie
udzieleniem wójtowi wotum zaufania została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Wójt Gminy – Podziękował za udzielenie wotum zaufania.

Ad 4
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu rozpatrzenie
sprawozdania finansowego Wójta Gminy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy
Komarówka Podlaska za rok 2021.

Ad 4.1
Wójt Gminy –  przedstawił sprawozdania finansowego Wójta Gminy wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Komarówka Podlaska za rok 2021: O budżecie powiedziałem już przy
okazji Raportu o Stanie Gminy Komarówka Podlaska za 2021 r, odnośnie dochodów i wydatków,
jeśli będzie trzeba coś omówić szczegółowo, to poprosimy Panią Skarbnik. Ja tylko dodam, że w
ramach tego budżetu wykonywaliśmy dwa ważne zadania zlecone i to trzeba jasno podkreślić.
Prowadzimy Warsztat Terapii Zajęciowej w Kolembrodach i tu dajemy dotację. Drugie duże zada-
nie to prowadzenie Liceum Ogólnokształcącego i Szkoły Branżowa I Stopnia w Komarówce Pod-
laskiej. To też nie zadania własne, tylko zadanie zlecone. Cały czas je wykonujemy, szczególne to
drugie zadanie z dużym wysiłkiem finansowym.
Utrzymujemy wszystkie jednostki, czyli instytucje kultury:  Bibliotekę Publiczną w Komarówce
Podlaskiej i Gminne Centrum Kultury w Komarówce Podlaskiej, Instytucje pomocy społecznej
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej z Warsztatem Terapii Zajęciowej
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w Kolembrodach. Szkoły: Przedszkole Samorządowe w Komarówce Podlaskiej, Szkołę Podstawo-
wą w Komarówce Podlaskiej, Liceum Ogólnokształcące i Szkołę Branżowa w Komarówce Podla-
skiej. Udzielano dotacji Szkole Podstawowej w Walinnie. 10 Jednostek Ochotniczej Straży Pożar-
nej jest cały czas utrzymywanych z budżetu Gminy. Z budżetu Gminy udzielamy dotacji, są opisa-
ne w tabeli, udzieliliśmy dotacji na przeszło 1 mln. zł. 
Tamten rok budżetowy  był rokiem dobrym, z uwagi na pozyskane środki. Jak już mówiłem, przy
okazji Raportu, nie zachodziła konieczność zaciągania kolejnego kredytu. Spłaciliśmy, z kolei, ra-
tę, która przypadała do spłaty. Wyszła duża nadwyżka budżetowa, z racji pozyskanych środków,
zwiększonej subwencji na działania wodnościekowe. Wpłynęła duża subwencja. Przeciwdziałanie
Covid również. Dobry montaż finansowy przy drodze ul. Wojska Polskiego spowodowało, że ta-
kie dobre pieniądze nam wyszły. To zaowocowało na budżet tego roku, który też jest zaplanowany
bez kredytu. Inwestycje wykonane z tego budżetu też przedstawiłem.
Współpracujemy z innymi samorządami.  Samorządem powiatowym i wojewódzkim w ramach
różnych inwestycji.
Są tez zadania zlecone, na które otrzymujemy pieniądze. To 500+, akcyza, świadczenia rodzinne,
ewidencja ludności, dowody osobiste. Na to otrzymujemy pieniądze z budżetu Państwa. Tyle tytu-
łem wprowadzenia. Proszę o pytania.
Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Panie Radny.

Radny Pan Andrzej Bylicki – Chodzi o obcokrajowców. Ilu jest? Czy Gmina ma jakieś pienią-
dze?

Wójt Gminy – W naszych budynkach, czyli w Remizie jest 5 osób i w Domu Dziecka są 4 osoby,
reszta już wyjechała. Na te osoby otrzymujemy pieniądze, których nam wystarcza. Otrzymujemy
60 złotych na osobę na dzień. Ile osób zostało jeszcze w prywatnych kwaterach? Tego nie wiem.
Nie mamy takich danych. Nie wszyscy mówią, że wyjeżdżają.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  Już zaczęta dyskusja. Czy ktoś z Pań-
stwa ma pytania dotyczące budżetu?

Innych pytań nie zgłoszono.

Ad 4.2
Skarbnik Gminy - Odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Lublinie z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie zaopiniowania przedłożonego przez Wójta Gminy
Komarówka Podlaska sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.3
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Radny  Pan  Janusz  Siwiński  -  Odczytał  uchwałę  
nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 25 maja 2022 roku w
sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wyko-
nania budżetu za 2021 rok.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.4
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  Proszę o opinie  stałych komisji Rady
Gminy.
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Pan Wiesław Orłowski-
Opinia komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jest pozytywna.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani Edyta
Wodzińska-Furman - Opinia komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych jest pozy-
tywna.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Pan Tadeusz Magier- Opinia ko-
misji Skarg, Wniosków i Petycji jest pozytywna.

Ad 4.5
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Janusz Siwiński - Odczytał uchwałę Składu Orzeka-
jącego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z 6 czerwca 2022 roku w sprawie zaopinio-
wania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Komarówka Podlaska w sprawie absolutorium z
tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.6
Pytań nie zgłoszono.

d 4.7 a
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska -  Odczytała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia i  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy
Komarówka Podlaska z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem Wójta Gminy Komarówka Podlaska z wykonania budżetu Gminy za 20201rok.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych gło-
sów

0 0%

Wyniki imienne
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lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie roz-
patrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Ko-
marówka Podlaska z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok została przyjęta jednogłośnie.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.7 b
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska -  Odczytała projekt uchwały w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wykonania budżetu za
2021 rok.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z 
tytułu wykonania budżetu Gminy za 2021 rok.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
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data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani  Joanna Krupska –  Stwierdzam,  że  uchwała  w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska z tytułu wykonania budżetu za
2021 rok została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Gratulujemy Panu Wójtowi.

Wójt Gminy – Dziękuję bardzo za udzielenie mi absolutorium, szczególnie, że zostało udzielone
jednogłośnie. Jest to bardzo ważne. Pragnę też serdecznie podziękować za naszą współpracę. Bo
sam Wójt tego budżetu nie jest w stanie dobrze wykonać. Oczywiście jest organem wykonaw-
czym, jak mówi ustawa, ale bardzo dobra współpraca, przede wszystkim między Wójtem a Rada
Gminy, Przewodniczącą Rady, Przewodniczącymi Komisji,  Wiceprzewodniczącym, wszystkimi
Radnymi, powoduje to, że budżet traktujemy w miarę mobilnie. Tu, gdzie są potrzeby, zmieniamy
go i dostosowujemy, że jest on możliwy do wykonania. Dziękuję, przede wszystkim Skarbnikowi
Gminy Pani Małgorzacie Patkowskiej, która pilnuje spraw formalno-prawnych, żeby były te pie-
niądze, żeby nie było przekroczeń finansowych. Pracownikom referatu, którzy pracują razem z Pa-
nią Skarbnik. Wszystkim pracownikom Urzędu. Szczególnie pracownikom działu inwestycji, żeby
te inwestycje można było wykonać. Dziękuję dyrektorom szkół, pracownikom, kierownikom jed-
nostek organizacyjnych. My wszyscy ten budżet wykonujemy, współpracując ze mną, bo ja staram
się to wszystko koordynować, żeby to było wykonane, środki pozyskane, inwestycje zrealizowane
a przede wszystkim, aby nasi mieszkańcy byli zadowolenia w maksymalnym stopniu zadowoleni z
naszej działalności, bo po to tutaj jesteśmy i po to pracujemy. Dziękuję bardzo.

Ad. 5

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przewodnicząca Rady Gminy Pani 
Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego ocena działalności Gminnego Centrum 
Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 rok.

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Komarówce Podlaskiej Pani Zofia Jakimowicz –
Przedstawiła sprawozdanie merytoryczne z działalności Gminnego Centrum Kultury w Koma-
rówce Podlaskiej  za 2021 rok.  Podziękowała Panu Wójtowi oraz wszystkim, którzy wspierali
działania Gminnego Centrum Kultury oraz inspektorowi Pani Agnieszce Nowak-Klimiuk.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

P.O. Dyrektora Biblioteki Publicznej w Komarówce Podlaskiej Pani Elżbieta Maksymiuk -
Przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Komarówce Podla-
skiej za 2021 rok.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej.

Przewodnicząca Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna.

głosowanie Ocena działalności Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 rok.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
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data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Joanna  Krupska  –  Stwierdzam,  że  ocena  działalności
Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 rok, została przyjęta jedno-
głośnie.
Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 6
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  przechodzimy do  punktu następnego
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przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organi-
zacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za
rok 2021.

Sekretarz Gminy – Przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Koma-
rówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego za rok 2021.  Poinformowała,  że program stanowi załącznik do uchwały
XVII/136/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 27 października 2020 roku. Zgodnie z art. 5a
ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 roku,
gdyż Wójt Gminy jest zobowiązanych przedstawić Radzie Gminy nie później niż do dnia 31 maja
każdego roku, sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok poprzedni. Sprawozdanie
zostało przedłożone Radzie. Program obowiązywał od dnia 01.01.2021 roku do dnia 31.12.2021 ro-
ku. Na realizację Programu zaplanowano kwotę 11 000,00 zł, którą w takiej wysokości wydatkowa-
no. W ramach tej kwoty zrealizowano dwa zadania:
1. Organizacja imprezy promującej zdrowy i trzeźwy styl życia z uwzględnieniem pogadanki tera-
peutycznej na tematy związane z przeciwdziałaniem uzależnieniom dla mieszkańców gminy Ko-
marówka Podlaska, a także promocji wartości rodzinnych oraz zdrowia – kwota przekazana orga-
nizacji pozarządowej - 9 000 zł – dotacja w formie wspierania realizacji zadania,
2. Prowadzenie pozaszkolnych programów profilaktycznych skierowanych do dzieci i młodzieży z
terenu Gminy Komarówka Podlaska – kwota dotacji 2 000 zł – kwota przekazana organizacji poza-
rządowej - dotacja w formie powierzenia realizacji zadania.
Zadania zostały zrealizowane przez Stowarzyszenie „Nadzieja i Przyszłość”, które przedłożyło oferty
w odpowiedzi na ogłoszenie otwartego konkursu ofert. Zadania zostały zrealizowane i rozliczone w
terminie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej.

Przewodnicząca Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna.

głosowanie Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 
2021.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23  czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

19



ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że sprawozdanie z realizacji
Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i  innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021  zostało przyjęte jedno-
głośnie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7.1
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  przechodzimy do  punktu następnego
podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska.

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agniesz-
ka Zieniuk – Przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska za
2021 rok. Zgodnie z art. 16a ustawy z 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej gmina jest zobowią-
zana do corocznego sporządzenia oceny zasobów pomocy społecznej. Ocena zawiera szczegóło-
we dane o: sytuacji demograficznej, rynku pracy, infrastrukturze społecznej, korzystających z po-
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mocy i wsparcia, świadczeniach pomocy społecznej, zasobach instytucjonalnych pomocy i wspar-
cia, kadrze pomocy społecznej, środkach finansowych na wydatki w pomocy społecznej i innych
obszarach polityki społecznej w budżecie jednostki samorządu terytorialnego, aktywności projek-
towo-konkursowej jednostki organizacyjnej pomocy społecznej, współpracy z organizacjami po-
zarządowymi w obszarze pomocy i wsparcia.
Pomoc i wsparcie w gminie Komarówka Podlaska z pomocy społecznej w 2021 roku uzyskało
141 rodzin, liczba osób w tych rodzinach wynosi 265, co stanowiło 6,18 % wszystkich mieszkań-
ców gminy. Liczba rodzin, którym przyznano świadczenie z pomocy społecznej, zmniejszyła się
w stosunku do roku poprzedniego o 15 rodzin. 
W gminie Komarówka Podlaska najczęściej występującymi przyczynami trudnej sytuacji życiowej
osób i  rodzin,  a  jednocześnie powodami ubiegania się  o pomoc społeczną,  wskazanymi przez
ośrodki pomocy społecznej w 2021 roku było kolejno: ubóstwo, długotrwała lub ciężka choroba,
bezrobocie, niepełnosprawność, bezradność w sprawach opiekuńczo-wychowawczych i prowadze-
niu gospodarstwa domowego. 
Środki finansowe na wydatki w pomocy społecznej i innych obszarach polityki społecznej w bu-
dżecie jednostki samorządu terytorialnego to w gminie Komarówka Podlaska środki finansowe
wydatkowane na zadania z zakresu polityki społecznej wyniosły w 2021 roku 7 723 946 zł. Po-
ziom wydatków w stosunku do roku poprzedniego zmalał o 853 295 zł. Najwięcej wydatkowano
w dziale – Rodzina to ponad 5 000 000 zł. co stanowi ponad 70% ogólnych wydatków w zakresie
polityki społecznej. Były to świadczenia wychowawcze – 398 rodzin oraz świadczenia rodzinne i
fundusz alimentacyjny.
W dziale - Pomoc społeczna wydatkowano ponad 1 300 000 zł, co stanowi 18,00% ogólnych wy-
datków w zakresie polityki społecznej. Były to świadczenia przewidziane ustawą o pomocy spo-
łecznej: zasiłki stałe, zasiłki okresowe, zasiłki celowe, posiłki dla dzieci, usługi opiekuńcze, usługi
specjalistyczne dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Opłata Gminy za Domy Pomocy Społecz-
nej dotyczyła 7 osób na kwotę prawie 150 000 zł. Dodatki mieszkaniowe 10 rodzin, dodatki ener-
getyczne 9 rodzin.
W dziale - Ochrona zdrowia wydatkowano ponad 70 000 zł. Były to zadania z zakresu przeciw-
działanie alkoholizmowi i zadania z zakresu przeciwdziałanie narkomanii.
W dziale - Edukacja i opieka wychowawcza wydatkowano 107 000 zł, były to stypendia szkolne i
pomoc materialna dla uczniów o charakterze motywacyjnym.
Zasoby  instytucjonalne  pomocy  i  wsparcia.  Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  prowadzi
Warsztat Terapii Zajęciowej w Kolembrodach i Klub Seniora – na realizację projektu Klub Senio-
ra w 2021 roku wydano 241 318,00 zł.
Aktywność projektowo-konkursowa jednostki organizacyjnej pomocy społecznej. Realizowaliśmy
projekt Mogę więcej. W projekcie uczestniczyło 15 osób, 6 osób zdobyło zatrudnienie. Cały czas
realizujemy projekt „Moda na seniora - utworzenie klubu seniora”. Realizowaliśmy projekt  „Asy-
stent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021. Zatrudniliśmy 3 asystentów, a z programu
skorzystało 6 niepełnosprawnych mieszkańców Gminy Komarówka Podlaska.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej.

Przewodnicząca Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie
oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska.
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka 
Podlaska.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie oce-
ny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska, została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\
Ad. 7.2
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  przechodzimy do  punktu następnego
podjęcie uchwały w sprawie  określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Komarówka
Podlaska na rok szkolny 2022/2023

Wójt Gminy – Rada Gminy ma obowiązek podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny
jednostki paliwa w Gminie na dany rok szkolny. Wynika to z obowiązku Gminy do zapewnienia
dowozu dzieci z niepełnosprawnościami do przedszkola i szkoły. Jeżeli rodzice dowożą, to zawie-
ramy umowę i określamy jaka cena paliwa może podlegać zwrotowi. Brana jest średnia cena pali -
wa z trzech miesięcy. I ustalono następującą średnią stawkę w wysokości: paliwo Pb 98-7,03; Pb
95-6,92; olej napędowy ON 7,37 i gaz LPG-3,39. Te ceny są niższe niż obecnie na stacjach, ale
taką uchwałę trzeba przyjąć, bo z tego okresu takie ceny wychodzą. I tak będziemy pisali umowy
z rodzicami, opiekunami prawnymi, którzy sami dowożą uczniów i taki koszt paliwa będziemy
zwracać.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie
określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Komarówka  Podlaska  na  rok  szkolny
2022/2023.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ko-
marówka Podlaska na rok szkolny 2022/2023.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne
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lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-
ślenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Komarówka Podlaska na rok szkolny 2022/2023,
została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7.3
Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Joanna  Krupska  –  Przechodzimy  do  punktu  podjęcie
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Komarów-
ka Podlaska na lata 2021-2030.

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agniesz-
ka Zieniuk – Przedstawiła Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Komarówka
Podlaska na lata 2021-2030.
Poinformowała, że jest ona zadaniem własnym gminy, wynikającym z art. 17 ust. 1 pkt 1 ustawy o
pomocy społecznej.  Strategia jest dokumentem, który opisuje i  analizuje sytuację mieszkańców
gminy pod względem społecznym. Jest dokumentem o charakterze diagnostycznym i planistycz-
nym. Problemy społeczne mają wpływ na rozwój społeczny i gospodarczy gminy, dlatego istnieje
konieczność zaplanowania zmian społecznych, które umożliwiłyby rozwój i zapewniły jak najlep-
szą jakość życia mieszkańcom. Strategia uzupełnia inne dokumenty dotyczące rozwoju Gminy Ko-
marówka Podlaska. Dokument strategii podzielony został na dwie zasadnicze części, z których
pierwsza zawiera opis sytuacji społecznej mieszkańców Gminy oraz diagnozę problemów społecz-
nych i analizę ich wpływu na życie mieszkańców. Druga część wskazuje cele strategiczne oraz ze-
staw działań prowadzących do osiągnięcia celów. Dokument Strategia Rozwiązywania Problemów
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Społecznych Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2030 zawiera następujące elementy:
1. Metodologia opracowania Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy
Komarówka Podlaska na lata 2021-2030
2. Diagnoza sytuacji społecznej i ekonomicznej Gminy Komarówka Podlaska.
3. Problemy społeczne Gminy Komarówka Podlaska – zawiera charakterystykę najważniejszych i
najczęściej występujących problemów w Gminie oraz ich natężenie.
5. Infrastruktura i zasoby społeczne Gminy Komarówka Podlaska.
6. Analiza SWOT w zakresie rozwiązywania problemów społecznych Gminy Komarówka Podla-
ska, czyli mocne i słabe strony oraz szanse i zagrożenia w zakresie rozwiązywania problemów
społecznych.
7. Założenia strategiczne, w skład których wchodzą:
- Prognoza zmian w zakresie objętym strategią
- Kierunki i zakres działań niezbędnych do osiągnięcia celów strategicznych
8. Misja i cele Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Komarówka Podlaska na
lata 2021-2030.
Misja rozumiana jako „wspieranie potencjału ludzkiego oraz zapewnienie równych szans rozwoju
i skutecznego wspomagania jednostek i grup w realizacji ich celów życiowych”
9.Wskaźniki i monitoring realizacji celów strategicznych.
10. Monitorowanie wdrażania działań niezbędnych do osiągnięcia celów strategicznych.
11. Opis sposobu realizacji działań niezbędnych do osiągania celów strategicznych.
12. Ramy finansowe Strategii oraz źródła finansowania wydatków niezbędnych do osiągnięcia ce-
lów strategicznych. Kierunki kształtowania polityki społecznej na najbliższe lata nie przewidują
zasadniczych zmian w finansowaniu działań o charakterze socjalnym, zadania finansowane będą z
budżetu państwa, samorządu Gminy, a także funduszy strukturalnych Unii Europejskiej oraz in-
nych źródeł zewnętrznych (np. organizacji pozarządowych).
13. Informacja i promocja wdrażania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy
Komarówka Podlaska na lata 2021-2030.
14. Zasady aktualizacji i wprowadzania zmian w Strategii Rozwiązywania Problemów Społecz-
nych Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2030.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej.

Przewodnicząca Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Komarówka Podlaska na lata
2021-2030.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Komarówka Podlaska na lata 2021-2030.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
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data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-
jęcia  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Gminy  Komarówka  Podlaska  na  lata
2021-2030 została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zarządziła przerwę w obradach.
Przerwa w obradach 1040-1055.
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Ad. 7.4
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu przyjęcia Stra-
tegii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin i Powiatu Radzyńskiego na lata 2021-2027 z perspektywą do
2035.

Wójt Gminy – Przedstawił Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin i Powiatu Radzyńskiego na
lata 2021-2027 z perspektywą do 2035. Poinformował, że Strategia jest efektem pracy, do której
przystąpiliśmy, łącznie z Miastem Radzyń i gminami powiatu radzyńskiego, z wyłączenie gminy
Kąkolewnica. Te gminy postanowiły taką strategię i obszar funkcjonalny wyodrębnić i przygoto-
wać strategię na te lata. Jest to potrzebne do tego, aby skutecznie realizować inwestycje, które wy-
kraczają jednej gminy, ponadlokalne. Wyszczególniono:
1. Obszar funkcjonalny.
2.  Cele strategiczne: Szczęśliwi mieszkańcy. Atrakcyjna przestrzeń. Czyste środowisko.
3. Cele operacyjne.
4. Kierunki działań.
Cel strategiczny: Szczęśliwi mieszkańcy to cele operacyjne: wsparcie opieki zdrowotnej senioral-
nej, stworzenie nowych miejsc pracy, wsparcie systemu edukacji, rozwój aktywności społecznej.
Cel strategiczny: Atrakcyjna przestrzeń to cele operacyjne: budowa atrakcyjności inwestycyjnej,
rewitalizacja obszarów zdegradowanych, rozwój infrastruktury turystyczno-rekreacyjnej, poprawa
dostępności komunikacyjnej.
Cel strategiczny: Czyste środowisko to cele operacyjne: zwiększenie wykorzystania odnawialnych
źródeł energii, budowanie odporności na zmiany klimatu, rozwój gospodarki o obiegu zamknię-
tym, ochrona zasobów przyrodniczych.
Do celów operacyjnych są kierunki działań, które są tu wymienione. Strategia wejdzie w życie po
przyjęciu przez wszystkie rady gmin i w miarę pozyskanych środków będziemy realizować cele.
Oczywiście w pewnej perspektywie czasowej. Strategia jest efektem prac planistycznych, do któ-
rych zdecydowaliśmy się przystąpić. Jest dokonana analiza naszych możliwości, słabych i moc-
nych stron, szans i zagrożeń. Z tego wynikają cele, które tutaj przedstawiłem.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej.

Przewodnicząca Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin i Powiatu Radzyńskiego na lata 2021-2027 z
perspektywą do 2035.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zarządziła przerwę w obradach, z powo-
du braku dostępu do internetu (awaria).
Przerwa w obradach 1104-1112.

Z powodu braku dostępu do internetu przeprowadzono głosowanie jawnie imienne, Przewodniczą-
ca Rady, odczytała kolejno imiona i nazwiska Radnych i odnotowuje w imiennym wykazie głoso-
wań czy radny oddał głos „za”, „przeciw”, „wstrzymał się”.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin i Powiatu 
Radzyńskiego na lata 2021-2027 z perspektywą do 2035.
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jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-
jęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin i Powiatu Radzyńskiego na lata 2021-2027 z per-
spektywą do 2035 została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7.5
Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Joanna  Krupska  –  Przechodzimy  do  punktu  podjęcie
uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej.
Objaśnienie do zmian w wieloletniej prognozy finansowej z 23 czerwca 2022 roku stanowi załącz-
nik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia
Komisji jest pozytywna.

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-
wej.
Z powodu braku dostępu do internetu przeprowadzono głosowanie jawnie imienne, Przewodniczą-
ca Rady, odczytała kolejno imiona i nazwiska Radnych i odnotowuje w imiennym wykazie głoso-
wań czy radny oddał głos „za”, „przeciw”, „wstrzymał się”.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 czerwca 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
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1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk Sławomir ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki Jakub ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA

12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani  Joanna Krupska –  Stwierdzam,  że  uchwała  w sprawie
zmiany wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7.6
Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Joanna  Krupska  –  Przechodzimy  do  punktu  podjęcie
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. Dodała, że kwota, któ-
rą Gmina uzyskała w ubiegłym roku - 500 tysięcy zł z nagrody covidowej - Rosnąca odporność, na
sesji 16 marca była to zaplanowana na poszczególne wydatki, na które miały być przekazane te
pieniądze. Ale na samochód OSP Wólka Komarowska będzie mniejsza kwota, bo przeznaczyliśmy
250 tys. zł, a ma być około 150 tys. zł. W związku z tym dokonała zmiany, aby zapłacić za żużel i
tłuczeń na drogi z tych środków.
Uzasadnienie do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok nr XXX/243/20220
Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 26 kwietnia 2022 roku stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej.
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia
Komisji jest pozytywna.

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022
rok.
Z powodu braku dostępu do internetu przeprowadzono głosowanie jawnie imienne, Przewodniczą-
ca Rady, odczytała kolejno imiona i nazwiska Radnych i odnotowuje w imiennym wykazie głoso-
wań czy radny oddał głos „za”, „przeciw”, „wstrzymał się”.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

jednostka Rada Gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 kwietnia 2022 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO 
SIĘ

0 0 % nieoddanych 
głosów

0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bylicki Andrzej ZA

2 Golanko Stanisław Paweł ZA

3 Ilczuk ZA

4 Klimiuk Tomasz ZA

5 Krupska Joanna Genowefa ZA

6 Lisiecki ZA

7 Magier Tadeusz ZA

8 Orłowski Wiesław ZA

9 Sałuch Sebastian ZA

10 Siwiński Janusz ZA

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA
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12 Weremczuk Tomasz ZA

13 Wiszniewski Zbigniew ZA

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA

15 Żukowski Błażej ZA

Przewodnicząca Rady Gminy Pani  Joanna Krupska –  Stwierdzam,  że  uchwała  w sprawie
zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski
i informacje.

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Podziękował Panu Wójtowi i pracownikom Gminy za trzy
uroczystości: 3 Maja, Dzień Samorządowca, Zawody Strażackie, które zostały zorganizowane na
wysokim poziomie. 

Radny Pan Błażej Żukowski – Zapytał, czy do budynku Szkoły w Brzozowym Kącie mają już
przyjść harcerze?

Wójt Gminy – Umowa na dzierżawę jest już podpisana. Teraz sprzątają byłą szkołę. Już dwa kon-
tenery wysprzątali. Ma przyjechać Pani z Sanepidu. Powoli obejmują posesję. To ci harcerze z Że-
lizny. 

Sołtys wsi Wiski Pan Zbigniew Łukaszuk – Poprosił o remont altanek.

Wójt Gminy – Dobrze. Zrobimy.

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Czy lokalizacja dożynek powiatowych jest już znana?

Wójt Gminy – Powiatowe dożynki chcemy zrobić w Kolembrodach, 28 sierpnia. Przy Izbie tak
jak było w 2014 czy 2015 roku.

Radny Pan Stanisław Golanko – Kto będzie gospodarzem?

Wójt Gminy – Tego jeszcze nie wiem. Zrobimy spotkanie. W tamtym roku zgłaszał się Brzozowy
Kąt. Nie wiem czy to aktualne?

Sołtys wsi Brzozowy Kąt Pani Jolanta Abramczuk – Aktualne, ale my chciałybyśmy się tak do-
brze przygotować to może na drugi rok. Skoro w Kolembrodach, to może Kolembrody.

Wójt Gminy – Dlatego musimy o tym porozmawiać.

Radny Pan Stanisław Golanko – Przecież była kolejka.

Wójt Gminy – Ostatnio nie było po kolei.
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dożynki powiatowe też przeskoczyły.

Wójt Gminy – Tak, powiatowe też przeskoczyły o jedno oczko.

Radny Pan Tadeusz Magier – Jeśli Brzozowy Kąt się wycofa, to zrobimy z przymusu. Ale była
rozmowa, że chce Brzozowy Kąt.
Wójt Gminy – Była rozmowa w tamtym roku, że kolejne dożynki robi Brzozowy Kąt, ale jeśli jest
problem, to zrobi Wólka. 

Radny Pan Tadeusz Magier – Odpust tez miał być i nie ma.

Wójt Gminy – Jeśli organizujemy dożynki powiatowe, to zrezygnujmy z odpustu i kiermaszu w
Kolembrodach, bo trzeba zaoszczędzić pieniądze na dożynki. Wszystko dużo kosztuje. Dożynki
też nas będą dużo kosztować, ponad 100 tys. zł. Zespół Boys też więcej niż 50 tys. zł.

Radny Pan Tadeusz Magier – Ile Powiat dokłada?

Wójt Gminy – Była mowa o 40 tys. zł.

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono.

Ad. 9
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła
XXX Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej.

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                     Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk        Joanna Krupska 

 Protokół sporządzono dnia 15 lipca 2022 roku.
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji w dniu 23 czerwca 2022 r. 

Uchwała Nr XXX/235/2022 w sprawie udzieleniem Wójtowi Gminy Komarówka Podlaska wo-
tum zaufania.

Uchwała Nr XXX/236/2022 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Komarówka Podlaska z wykonania budżetu gminy za
2021 rok.

Uchwała Nr XXX/237/2022 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wyko-
nania budżetu za 2021 rok

Uchwała Nr XXX/238/2022 w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka
Podlaska.

Uchwała Nr XXX/239/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Ko-
marówka Podlaska na rok szkolny 2022/2023.

Uchwała Nr XXX/240/2022 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecz-
nych Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2030.

Uchwała Nr XXX/241/2022 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin i
Powiatu Radzyńskiego na lata 2021-2027 z perspektywą do 2035.

Uchwała Nr XXX/242/2022 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

Uchwała Nr XXX/243/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.
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